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Wnoszę o podjęcie działan w zakresie zobowiązania podmiotu ktory zarządza tzw,
dawną bazą PKS Multispedytor aby we współprucy z zauądcami DK1 (GDDK|A) właściwie
oznakował żlazdy do tej bazy,

Obecnie w tym zakresie panuje zupełny chaos i brak informacji, a pojazdy

ciężarowe o masie przekraczĄącej 3,5 tony wjeżdżąąz drogi krajowej na ulicę Mazańcowicką
w części zlokalizowanej poza drogą krajową w kierunku zajazdu Bańosz, czy ulicę
Starowiejską, Płaską. Po wjezdzie samochody ciężarowe z uwagi na swoje gabaryty nie mogą
dokonać manewru zawracania i vńedy cofają twoząc bardzo poważne zagrożenie, wpadają
do rowów czy też jadą w kierunku ulicy PotocznĄ, a droga w tym zakresie nie jest
pzygotowana do ruchu tak dużych pojazdów.

Mieszkańcy skarzą się w tym zakresie i jest to bardzo uciążliwe gdyż codziennie co
najmniej kilka razy zdarza się tego typu sytuacja i droga jest blokowana, a autobusy PKM-u
nie mogą wyminąć się z pojazdami cięzarowymi gdyz drogi są zbyt wąskie.

Koszt takiego oznaczenia (kilka tablic informacyjnych z podaniem kierunku jazdy) jest

niewielki, a zapewni większe bezpieczeństwo uczestnikom ruchu drogowego.
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